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   Protokoll 8 
   Sammanträdesdag 
   2016-10-07   Blad 1- 6 
 
      §§  103 - 116 
 
 
 
 
 

STYRELSESAMMANTRÄDE 
 

Plats:  Senioren,  Hässleholm 

Närvarande: 

Ordförande    Lena Grevesmϋhl Råvik  

Ledamöter 
  Lena Kvist 
  Krister Persson 

Hans Danielsson  
Marie-Louise Braun  
Judith Olsson  
Margareta Svensson 
Dan Persson 
Gunilla Steen 

  Bengt Löfqvist 
  
 

§  103  Sammanträdet öppnas  
   
Ordföranden hälsade styrelsen välkommen till sammanträdet. 

 
 

§  104  Godkännande  av dagordning 
 
Dagordningen godkändes efter komplettering. 
 
 
§  105  Justerare 
 
Lena Kvist utses att jämte ordföranden justera dagens protokoll. 
 
 

§ 106  Justering av föregående styrelseprotokoll. 
 
Styrelsen beslöt att godkänna protokollet -  2016-09-02  
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§ 107 Information från Bogruppen 
 
Stig Åkesson överlämnade Bogruppens förslag  till ”Åtgärdsplan över en förbättrad 
äldrebostadsmarknad i Hässleholm av den 2016-06-30”. /Bilaga 1 / 
 
Stig lämnade en mycket utförlig och intressant redovisning  över bostadsmarknaden för  
äldre i Hässleholms kommun och lyfte särskilt fram följande synpunkter i åtgärdsplanen. 

- Det krävs flera mellanbostäder 
- Alla enkla anpassningsförbättringar av nuvarande bostäder måste 

prioriteras omgående 
- En kommunal bostadsinformation måste startas upp 

 
Arbetsinsatserna är omfattande och måste därför fördelas inom Samorganisationen och 
dess 12 SPF-föreningar i Hässleholm.  En klar målsättning måste skapas i 
Samorganisationen för att därmed kunna föra en konsekvent diskussion med 
kommunens ledande politiker. 
Ett särskilt arbetsutskott måste utses inom Samorganisationen som får till uppgift att 
fördjupa sig i våra lokala äldrevårdsfrågor och förbereda beslut i Samorganisation. 
Därmed ges representanterna i KPR ett bättre kunskapsunderlag vid kommande 
överläggningar med kommunen. 
 
Ett utökat samarbete med övriga pensionärsföreningar skulle stärka möjligheterna att  
påverka våra gemensamma intressen inom äldrevården. 
 
Idag saknas en kommunal bostadsförsörjningsplan i Hässleholms kommun som det  
krävs enligt bostadsförsörjningslagen. Detta  är helt nödvändigt om bostadsfrågorna 
skall kunna fullföljas på ett meningsfullt sätt.   
 
Utöver det framtida bostadsbehovet krävs fördjupade insatser inom äldrevården, 
mathanteringen och inte minst med att förebygga de ökande och kostsamma  
fallolyckorna för äldre.  
 
Alla dessa insatser måste prioriteras  före det  kommunala valet  2018 för att skapa 
opinion och allmänt intresse för äldrefrågorna i stort. 
 
Styrelsen  beslöt 
 

Att med stor uppskattning ta den redovisade Åtgärdsplanen för 
äldrebostadsmarknaden till protokollet. 
 
Att uppdra åt bostadsgruppen att  årligen omarbeta /revidera/ 
Åtgärdsplanen i takt med behovet och förändringarna i 
äldrebostadsbeståndet i syfte att på sikt skapa ett utvecklat  internt 
bostadsförsörjningsprogram för äldre inom föreningen och  
samorganisationen. 
 
Att verka för att ett /arbetsutskott/pensionärsråd eller äldreråd  bildas 
inom Samorganisationens verksamhet  i samarbete med övriga lokala 
pensionärsorganisationer som får till uppdrag att vara föredragande vid   
KPR möten med kommunen.  
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Att  verka för att ett utökat samarbete sker mellan de båda 
Samorganisationerna som representerar  SPF och PRO i Hässleholms 
kommun. 

 
 
 
 
§  108  Ordföranden informerar 
 

 
Ordföranden meddelade  
 Kontantupproret pågår med besök hos våra lokala banker. 
 Tre banker är besökta och det återstår ytterligare en bank. 
 En slutredovisning kommer att ske framöver. 
 
 
Ordföranden meddelade  

att kontakt har skett med kommunens omsorgschef Annika 
Andersson . På onsdagsträffen den 19 oktober på Senioren  
kommer omsorgschefen att informera om läget inom 
äldreomsorgen. 

 
 Ordföranden meddelade  

Den planerade enkäten till våra medlemmar kommer att 
fullföljas  när föreningens hemsida förnyats under hösten 
2016. 

 
 Ordförande meddelade 

Att information kommer att lämnas till våra medlemmar om 
att gällande olycksfallsförsäkring som  ingår i 
medlemsavgiften, endast gäller om medlemsavgiften erlagts 
och att man således är medlem i föreningen.  
Utökad information kommer att ske inom föreningen.  
 

 

§ 109  Ekonomi 
 

Lena Kvist informerades om föreningens ekonomiska situation per den 
2016-10-05.   
 
Styrelsen beslöt  
att ta informationen till protokollet./bilaga 2/ 
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§ 110  Framtidsprojektet – ”Organisation och Fördelning av arbetsuppgifter i SPF  
Seniorerna 159  Hässleholm.” 
 

Framtidsprojektet avser att klargöra och fördela de olika ansvars- och 
arbetsuppgifter  inom SPF  Seniorerna 159 Hässleholm. 

 
Respektive kontaktperson i styrelsen har stämt av förslaget med   
föreningens  olika arbetsgrupper vilket resulterat i bilagda ”Organisation 
och Fördelning av arbetsuppgifter” i vår förening. /bilaga 3/ 
 
Styrelsen beslöt 

 
Att godkänna föreslagen ”Organisation och Fördelning av 
arbetsuppgifter i SPF Seniorerna 159 Hässleholm av den 2016-
08-28”. 
 
Att informera arbetsgrupper och ansvariga i föreningen om 
beslutet. 

 
 
§ 111 Framtidsprojektet ”Lokalanpassa SPF Skånedistriktet Mål och Riktlinjer” 
till SPF Seniorerna 159 Hässleholms verksamhet” 
 
 Efter att olika arbetsgrupper inom styrelsen genomarbetat  delar 

av Skånedistriktet Mål och Riktlinjer till en lokal anpassning varvid  
följande områden har  bearbetats. 
  

 Vi-anda och identitet 
 Rekrytera och behålla medlemmar 
 Påverkan och inflytande 
 Synas och höras 

 
Styrelsen beslöt 
 Att uppdra till sekreterare att sammanställa ett förslag  

till ”Mål och Riktlinjer för SPF Seniorerna 159 Hässleholm  
2016” grundat på arbetsgruppernas underlag.  
 
Att förslaget förelägges styrelsen för beslut  vid kommande 
sammanträde. 

 
 
§ 112 Information om SPF:S Pensionsförhandlingar i Malmö 
   

Sekreteraren  meddelade att han deltagit i en av 
Samorganisation i Malmö anordnad information om 
pensionernas utveckling m.m.  
 
Förbundsstyrelsen pressekreterare Anna Ericksson 
lämnade en mycket intressant och omfattande information 
om förbundsstyrelsen arbete inom området. 
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Sammanfattningsvis meddelades 
 

Att  en pensionsbuffert  föreslås byggas upp för 
att förstärka  pensionssystemets tillgångssida. 
Detta är möjligt att genomföra om de större 
pensionsavgifter som inbetalats av de enskilda 
personer som har en inkomst över 352.000 
kronor per år.  Alla inbetalda pensionsavgifter 
som sker över denna årsinkomst beslagtas 
nämligen av staten och tillförs statsbudgeten. 
Dessa överavgifter föreslås  tillföras 
pensionsbufferten enligt  vår förbundsstyrelse. 

 
Att våra pensioners dagsvärde ligger kvar på 
2009 års värdenivå och skulle vi en uppdatering 
kosta 80 miljarder att återställa. Denna summa 
motsvarar 1,7 % av statens samlade utgifter. 
Kanada hade en liknande situation där staten 
reglerade detta och inbetalade motsvarande 
summa till landets Pensionsfonder.  
 
Att bostadsfrågan för äldre måste lyftas fram 
över hela landet där i synnerhet tillgängligheten 
anses  var en stor ekonomisk vinst för samhället 
och en mycket viktig enskild förbättring av 
rörligheten. 
 
Att bostadstilläggen föreslås höjas från 5000:-
/månad till 7.300 per månad grundat på vad en 
normal 2 rummare kostar i nyproduktionen. 
 
Det diskuterades även frågan om matlagning, 
behovet av krav på läkemedelsgenomgång och  
förebyggande av brott mot de äldre i samhället. 

 
 

§ 113 Långlördagsprojektet och funktionärsträffen 
 
 Styrelsen diskuterades de aktuella projektena - som har fallit väl ut. 
  

Stort intresse förelåg från allmänheten för vår information om SPF på 
Stortorget i Hässleholm. 
Ett 10 – 12 tal nya medlemmar anmälde sig vid långlördagen på torget i 
Hässleholm. 
 
I funktionärsträffen på Senioren deltog ett 60 tal medlemmar  som var ett 
led i att stimulera aktiva medlemmar i föreningen. Träffen blev mycket 
uppskattad. 

 
Ordföranden tackade alla som medverkat till en bra marknadsföring  av SPF 
och medverkan på funktionärsträffen. 
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§ 114 Övriga frågor 
 

KristerPersson  informerade om det kommande Senior Event i 
Kulturhuset den 27 oktober där vår Samorganisation deltar med 
information.  26 utställare deltar. Alla rekommenderas att deltaga., 
 
Ordförandekonferens i Lund den 18 oktober. Samåkning med start från 
Seniorens kl 07:30. Hans Danielsson är chaufför. 
 
Förtydligande av uppvaktningar för äldre varvid det framkom att 
uppvaktningar för 85 år och äldre sker genom medlemsvårdsgruppen och 
att uppvaktningar av medlemmar som fyller 80 år sker genom styrelsens 
försorg. 
 
Gunilla Steen och Hans Danielsson deltar i information om kommunens 
ekonomi den 13 oktober kl 13:00 på Högalidshemmet i Hässleholm. 
 
Förtydligande om Ersättning vid kondoleanser för anhöriga till avlidna  
vilket ej avses ske  genom föreningen. 

 
 
 

§ 115    Nästa sammanträde 

 
 Nästa sammanträde avhålles den 4 november  kl 09:00  i Seniorens lokaler. 
 
  

§ 116  Sammanträdet avslutas  
 
 Ordföranden förklarade sammanträdet avslutat. 
 
 
Vid protokollet:   Justeras: 
 
 
Bengt Löfqvist   Lena Grevesmϋhl Råvik 
 
 
    Lena Kvist 
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